
Berglia Huseierforening (BHF) 

Referat fra styremøte 

Tid: 22. mai 2023 kl. 20 

Møtested: ØB41 

Tilstede: Joachim Øwre Israelsbakk (NB73) 

Sarah Erin Braathen (ØB65) 

Jørg Krause (ØB59) 

Henrik Torget (ØB41) 

Kistine Young-Halvorsen (NB80) - referent 

 

1. Styreweb og adm, oppfølgingssak, avsluttet 

Styreweb er oppsagt. Diskusjon på alternative løsninger. Henrik har testet ut Notion som er 

en integrert administrasjon av dokumenter og av nettside.  Antakelig ikke lønnsomt eller 

nødvendig å etablere ny løsning. Arbeidspraksis skal være at dokumenter ligger på Dropbox 

til endelig versjon foreligger, sekretær laster opp på nettsiden ved finalisering.  

Utestående: Oppdatering av dokumenter på nettsiden – Kristine oppdaterer med 

møtereferater og signert protokoll fra generalforsamling. Henrik har det generelle web 

ansvaret for neste periode.  

2. Oppfølging etter vårdugnad, avsluttet 

Vellykket dugnad gjennomført.  

Utestående:  

- Reparasjon av garasjepaneler. Det må kartlegges hva som trengs av utbedrig og arbeid 

kan tas på høstdugnad 

- Kvist og avfall ved ballplassen 

3. TV og fiber, oppfølgingssak, oppfølgingssak   

Frihet S Bredbånd 1000 (Teleor): foreløpig tilbud 249 per måned per husstand (dekket av 

kontingent), inkludert ruter om ønskelig. Løsning for TV velges av hver enkelt. Prisestimat 

99kr for dekoder (129 dersom man ønsker opptaksløsning). Binding i 36 måneder. Telenor 

bruker et poengsystem for å for å velge løsninger innenfor TV og internett utover det som er 

levert fra produktet man velger (i vårt tilfelle Frihet S). Frihet S gir hver enkelt 200 poeng 

tilgjengelig til å velge det som passer dem for strømmeløsninger eller TV. Ekstra poeng kan 

kjøpes etter behov for å velge ytterligere løsninger. Man kan også veksle inn 

bredbåndshastighet til ytterligere poeng om man ønsker det.  

Besparelsen til huseierforeninger for TV/fiber er estimert å gi en reduksjon i kontingent på 

ca 2000 kr årlig per husstand.  



Berglia Huseierforening (BHF) 

Møtereferat, Tid 

Side 2 

Neste steg:  

Joakim: Skal prøve å presse Telenor ytterligere på pris til 219 kr per måned. Be Telenor 

kommer med noen eksempelløsninger slik at brukere kan forstå konsekvenser for dem. 

Telenor må også bekrefte hastighet både opp og ned. Drafte informasjonsskriv.  

Informasjonsskriv sendes ut før sommeren.  

4. Råkjøring 

Nye skilt om barn leker og 20km/h hastighet er etablert. 

Løsninger med bukker vurderes slik at man tvinges til å kjøre saktere og mer hensynsfullt. 

Oppfordrer alle til å fortsette og gjøre alle oppmerksom på hastigheter og hensyn – det leker 

barn i gata. 

Styret melder ulike aktører om hastigheter i gata (Oda, Posten, Porterbuddy osv) 

5. Lekkasjer under øvre lekeplass 

Husstand melder om lekkasje i garasjetak. Potensiell lekkasje etter utbedring av lekeplass.  

Følger situasjonen og rapporterer om endring/forverring 

6. Neste møte   

Neste møte 28. august kl 20 i NB73. 

Oppfølgingssaker - Ingen videre utvikling. Følges opp ved neste styremøte 

7. Utvidelse hos Franzefoss  

Den 19.12.2022 mottok Berglia Huseierforening sak 20/9596-RASK – Høring / offentlig 

ettersyn – detaljregulering for utvidelse av steinbrudd på Steinshøgda. Det ble informert om 

saken på huseierforeningens FB side og ingen innspill utover tidligere bemerkninger fra 

huseierforeningen ble mottatt. Svar på høringen til Bærum Kommune ble levert 10.02.2023. 

Følges opp videre.  

 

Har du saker du ønsker å ta opp, kontakter du en i styret! 

Styret kan kontaktes samlet på styret@berglia.net  

22.05.2023 

mailto:styret@berglia.net

